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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOB VACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

مطلوب لدى لكبرى  ال شركات الغذائية والمولات في السعودية ، الوظائف التالية:

Project Manager (Catering Services & Hard Facility Management)

    -  B.Sc. in Hotel and Restaurant Management or related
    -  Shall have 8 years of Experience in Commissary of which at least 5 years of
    -  Supervisory Experience or 2 years Managerial Experience in related field.

Head Chef

    -  Shall have 5 years of experience as Chef in a reputed Hotel Restaurant or Catering
    -  And Banquet Institutions.
    -  Must have experience in gourmet cooking, French service as well as Arab type meal service.

Head Butcher

    -  3 to 5 years of proven Overseas experience in a similar position

Butcher
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    -  3 years of proven Overseas experience in a similar position

Pastry & Bakery Man

    -  Shall have 5 years of experience as Baker in a 5-star hotel or equivalent

Restaurant/ catering operations

    -  Must have experience in baking various breads, rolls, doughnuts, cookies,
    -  Pastries sweet rolls, pies cakes and healthy pastries, bakery products and
    -  Arabic sweets

Salad Chef

    -  Have worked 3 years in storage of vegetables, salad production, service of
    -  Salad and food sanitation

Salad Maker / Man

    -  Have worked 3 years in storage of vegetables, salad production, service of salad,
    -  And food sanitation

لمن تنطبق عليه الشروط الرجاء ارسال السيره الذاتيه على الايميل التالي  والتواصل على الرقم التالي لتحديد موعد المقابلة:

التعاقد فوري

ارسال السيره الذاتية مع صوره شخصيه مع صوره عن جواز السفر
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Edu@targetjo.com

00962798547372

-----------------------------------------------------------------------------------

ملاحظة هامة - جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردن

ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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